
Årsmöte i Furusunds byalag 2024-06-09

• Therese Löwgren valdes till ordförande och Gunilla Therus till sekreterare.

• Konstaterades att årsmötet var stadgeenligt utlyst.

• Marcus Gärdebrandt och Sten-Åke Rygh valdes till rösträknare.

• Stämman godkände förslag till dagordning.

• Revisionsberättelse och kassarapport föredrogs av Pia Gellerstedt. Byalagets revisor 

Jens Lindberg förordade ansvarsfrihet för styrelsen, vilket godkändes av stämman.  

• Styresleledamöter kommande verksamhetsår: Ordförande Therese Löwgren, kassör Pia 

Gellerstedt, sekreterare Gunilla Therus, ledamöter Sigge Bergman och Rickard 

Vikström. 

• Jens Lindberg kvarstår som revisor och valberedning Lena Lindstedt.

• Suppleanter Martin Gellerstedt och Mikael Löwgren.

Övriga frågor

• Magdalena Rinaldo önskar aktiviteter som tex middagar i stugan vintertid. Två 

välbesökta middagar har intitierats av medlemmar. Byalaget åtar sig att hjälpa till med 

annonsering på Facebook och ser till att värme och kylskåp är igång, men middagar får 

fortsatt ske på privat initiativ, formerna bestäms av initiativtagaren till aktiviteten.

• Magdalen Rinaldo föreslår ett renodlat skärgårdsbibliotek och att övrig litteratur städas 

bort samt generösare öppetider. Eftersom intresset att besöka biblioeket varit skralt 

föreslås att Kulturföreningen genomför önskade ändringar av biblioteksverksamheten. 

Tills vidare kontaktar man S-Å Rygh om man vill låna böcker.

• Ett delmål för Byalaget är att samla in pengar för att dra in vatten och avlopp i stugan. 

För att finansera detta har vi infört ”sponsorpris”, där man om man vill, betalar mer än 

ordinarie pris för medlemsavgifter och tex kaffe och oktoberfest. Samtidigt höjer vi 

priset på medlemskap till 250 kr för familj och 150 för enskild. 

• Sten-Åke Rygh rekommenderade ett medlemsskap i BUS, en förening som har mycket 

kunskap om att söka bidrag, regler, finansering etc. 
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